

English	Arabic
KNOW YOUR WORKPLACE RIGHTS:	اعرف حقوقك في مكان عملك:
Discussing Your Pay	مناقشة أجرك
Under the National Labor Relations Act, you have the right to talk about your pay with your coworkers, the media, a union or worker center, a government agency, or the public.	بموجب القانون الوطني لعلاقات العمل، يحق لك مناقشة أجرك مع زملائك في العمل أو مع وسائل الإعلام أو مع نقابة أو مركز للعمال أو مع هيئة حكومية أو مع الجمهور.
You have the right to join with your coworkers to seek higher pay or complain about pay inequity—including on social media platforms.	يحق لك التعاون مع زملائك في العمل للمطالبة بزيادة الأجر أو تقديم شكوى من عدم المساواة في الأجور - بما في ذلك النشر عبر منصات التواصل الاجتماعي.
It is illegal for your employer to retaliate against you in any way for this activity—like making you perform more difficult job duties, writing you up, suspending you, or firing you.	يُحظر قانونًا على صاحب العمل الانتقام بأي شكل من الأشكال بسبب هذا النشاط، مثل تكليفك بمهام عمل أكثر صعوبة أو إنذارك أو إيقافك عن العمل أو إقالتك.
Is it illegal for your employer to have a policy prohibiting you from engaging in this activity, to tell you that you can't engage in this activity, or to ask you to sign your rights away.	يُحظر قانونًا على صاحب العمل اتباع سياسة تمنعك من الانخراط في هذا النشاط أو أن يخبرك أنه لا يمكنك مزاوله هذا النشاط أو أن يطلب منك التنازل عن حقوقك.
The National Labor Relations Board is an independent federal agency that protects the rights of private sector employees to join together, with or without a union, to improve their wages and working conditions.	المجلس الوطني لعلاقات العمل هو هيئة فيدرالية مستقلة تحمي حقوق الموظفين في القطاع الخاص في التعاون معًا، سواء في وجود نقابة أو عدم وجودها، لتحسين أجورهم وظروف عملهم.